
Hvorfor svikter inntektene til kommunene og 
fylkeskommunene? Hva er galt med den økonomiske 
styringen?

Eller er det kanskje slik at det er oppgavene som har vokst utover det man har 
inntekter til å bære?.

Skatt på inntekt / avkastning er ment å skulle gå til å dekke kostnadene i 
fellesskapet.  Ettersom beboerne/arbeidstakerne  ikke er fordelt jevnt utover alle
kommuner er det innført en utjevning av inntektene på kommunene. Så langt er 
det greit.
Men hvorfor skapes det ikke nok midler til driften av samfunnet på denne 
måten?

Hvorfor? Hele folket er jo  i arbeide, det er lav ledighet. Hvorfor er ikke skatt 
på avkastning og inntekt tilstrekkelig til å drive samfunnsapparatet?

Industri og virksomhet som gir stor sikker avkastning er viktig for 
skatteinngangen. Utbredelsen av disse over det ganske land har betydning for 
fordelingen av skatteinntektene på de ulike regionene.  Det har klart betydning 
at inntektene skapes i regionene. Uten lokal virksomhet intet lokalt samfunn. 

Nå hentes disse skatteinntektene også fra lønn. Øk lønnen så økes skatte 
inntektene! Da minkes virksomhet avkastningene. Flere virksomheter krever 
flere arbeidstakere. økt befolkning. Befolkningsøkning øker behovet for 
offentlige tjenester. Dette er ikke enkelt.

Norsk økonomi trenger et kraftig løft. Det er det ingen rett frem løsning på. 
Umiddelbart tenker jeg at kronens verdi må styrkes kraftig.  Å styrke kronen må
være prioritet nr 1.

Det er to forhold som bestemmer. For å bygge virksomhet i Norge kreves 
kapital. Den må hentes i utlandet for det er ikke lov å bygge kapital i Norge.
Det vi trenger for å leve i Norge, mat, klær, bruksgjenstander, elektronikk, 
hvitevarer, møbler, etc. må vi til utlandet for å få. Da gjelder det å få mest mulig
for kronene.

Dette er fundamentalt, men hva fokuserer man på i politikken?

Norge er et ressursrikt land. Vannkraft, oljen, mineraler, lang kystlinje med 
fjorder og godt grunnlag for havbruk, mm. Samtidig er store deler av landet i 



polområde som stiller ekstra krav til energitilgang for å eksistere.

Det er min klare oppfatning at dette forvaltes og utnyttes dårlig! 

Jeg tror at EØS er en hindring. Det vil også EU-medlemskap være. Så tror jeg 
også at flere sider ved internasjonalt engasjement i regi av bl.a. FN er 
ødeleggende og feil. 
Mennesker i nød skal hjelpes,men det løses ikke av at noen få får bosette seg i 
Norge. Det dreier seg om å løse konflikter i deler av verden! 
Det er ingen hemmelighet at det vitenskapelige grunnlaget for FNs 
klimapolitikk er feil. Denne politikken fører til ødeleggende endringer i 
økonomien over hele verden og kanskje verst i Norge slik det satses uhemmet 
på prosjekter som ingen annen effekt har enn å være økonomisk ødeleggende!

Skal man bygge og bo i Norge så må den økonomiske politikken endres!
. 


